



香港管理專業協會羅桂祥中學

The Hong Kong Management Association K S Lo College



Care and Excellence



辦學宗旨：學校致力為學生提供優質教育，讓學生在德、智、體、群、美各方面能有均衡的發展，成為對社會及國家有承擔精神的公民。

校訓：臻善敏行

校風：學校校風嚴謹，教導學生以淳樸、律己為本。

School Mission: Our school is committed to providing students with quality education. We hope that students receiving such an education will have the opportunity to achieve a balanced development ethically, intellectually, physically, socially and aesthetically, so that they can become responsible and contributing citizens to their community and country.

Motto: In search of Excellence.

School Ethos: Our school attaches great importance to students' self-discipline as well as simple and natural good manners.



強勢英語環境

- ◆ 聘用兩位教學經驗豐富的外籍英語教師。
- ◆ 定期舉辦多元化英語活動，組織英語學習活動及舉辦課後英語活動小組。
- ◆ 設立全英語活動場所的 English Café 及 English Funnyland。
- ◆ 組織海外遊學團。



English-rich Environment

- ◆ There are two experienced NETs at K S Lo College. They provide students with opportunities for communication in authentic English and exposure to western culture.
- ◆ A wide range of English activities are organized regularly, for example English Speaking Days and the Scrabble League.
- ◆ The English Café and English Funnyland are the best places for learning English in a fun way.
- ◆ An overseas study tour to an English-speaking country is organized every year. It is a highly educational experience which let students acquire real English through cultural lessons and excursions.





慧妍雅集《TES 2012德國創遊樂》學生學習計劃

本校奪兩項大獎：最佳博客獎及最優秀校隊獎

在 2012 年暑期，5A 李若彤、5E 陳詠詩及 6A 陸文瀚獲「德國創遊樂」活動資助，自定行程，免費暢遊德國十五天，並考察有關環保設備。同學在活動中表現出色，共獲兩項大獎，包括最佳博客獎及最優秀校隊獎，並成功讓本校成為此計劃下年度的種子隊伍。



TES (Travel, Experience & Share) 2012

Winners of 'the Creative Blog Award' and 'the Best Team Award'

Sammi Li (5A), Wincy Chan (5E) and Ivan Luk (6A) have won 'the Creative Blog Award' and 'the Best Team Award' of the TES (Travel, Experience & Share) 2012 Project organised by Wai Yin Association last summer. The three students planned a fifteen-day trip to Germany and visited Frankfurt, Hamburg, Freiburg and Munich, to investigate the green lifestyle of Germans. As the winning school of 'the Best Team Award', our school has been invited to send another team of three students to Germany for the next TES Project in 2013.





課程編排

級別	科目
中一至中二	中文、英文、數學、科學、地理、中史、專題研習、普通話、科技與生活、設計與科技、視覺藝術、音樂、體育
中三	中文、英文、數學、物理、化學、生物、綜合商業科、地理、中史、通識教育、科技與生活、資訊及通訊科技、視覺藝術、音樂、體育
新高中學制 中四(高中一) 至 中六(高中三)	<p>核心科目：中文、英文、數學、通識教育</p> <p>選修科目：物理、化學、生物、資訊及通訊科技、中國歷史、經濟、地理、旅遊與款待、企業、會計與財務概論、視覺藝術、數學延伸部分單元一：微積分與統計、數學延伸部分單元二；代數與微積分、體育(聯區課程)、音樂(聯區課程)</p> <p>其他學習經歷：德育及公民教育、社會服務、與工作有關的經驗、體育發展、藝術發展、領袖訓練</p>



Curriculum

Forms	Subjects
S1 to S2	Chinese Language, English Language, Mathematics, Science, Geography, Chinese History, Project Learning, Putonghua, Technology & Living, Design & Technology, Visual Arts, Music, Physical Education
S3	Chinese Language, English Language, Mathematics, Physics, Chemistry, Biology, Integrated Business Subjects, Geography, Chinese History, Liberal Studies, Technology & Living, Information & Communication Technology, Visual Arts, Music, Physical Education
NSS S4(NSS1) to S6(NSS3)	<p>Core Subjects: Chinese Language, English Language, Mathematics, Liberal Studies</p> <p>Elective Subjects: Physics, Chemistry, Biology, Information and Communication Technology, Chinese History, Economics, Geography, Tourism and Hospitality Studies, Business, Accounting and Financial Studies, Visual Arts, Mathematics Extended Part Module 1: Calculus & Statistics, Mathematics Extended Part Module 2: Algebra & Calculus, PE (Joint District), Music (Joint District)</p> <p>Other Learning Experience: Moral & Civic Education, Community Service, Career-related Experiences, Physical Development, Aesthetic Development, Leadership Training</p>



2012年香港中學文憑考試

- ◆ 整體及格率(等級二或以上)達 96.6%。
- ◆ 全部 16 學科成績高於全港水平；12 學科優良率(等級四或以上)高於全港水平。
- ◆ 四個核心科目及格率(等級二或以上)：中國語文 95.2%、英國語文 96.3%、數學 93.6%、通識教育 99.5%。

本校最佳成績學生名單：

6E 葉婷欣	5**, 5*, 5*, 5*, 5*, 5*, 4
6B 劉雪姬	5**, 5*, 5, 5, 5, 5
6E 林海龍	5**, 5*, 5*, 5, 5, 4
6B 簡啟鋒	5*, 5*, 5* 5*, 5, 5
6A 潘家俊	5*, 5*, 5, 5, 5, 5, 4, 4
6D 陳瓊璇	5*, 5*, 5, 5, 5, 5, 4
6B 高穎文	5*, 5*, 5, 5, 5, 4, 4
6A 黃貝樂	5*, 5*, 5, 5, 5, 5, 4



2012 HKDSE

- ◆ The total pass rates (Level 2 or above) for all subjects are 96.6%.
- ◆ The pass rates in all 16 subjects' are higher than the Hong Kong average.
- ◆ Students achieved credits and distinctions (Level 4 or above) in 12 subjects at higher rates than the Hong Kong average.
- ◆ The pass rates of core subjects (Level 2 or above): Chinese Language 95.2%, English Language 96.3%, Mathematics 93.6% and Liberal Studies 99.5%.

The best students' results are:

6E Ye Tingxin	5**, 5*, 5*, 5*, 5*, 5*, 4
6B Lau Yuki Mi	5**, 5*, 5, 5, 5, 5
6E Lam Hoi Lung	5**, 5*, 5*, 5, 5, 4
6B Kan Kai Fung	5*, 5*, 5* 5*, 5, 5
6A Poon Ka Chun	5*, 5*, 5, 5, 5, 5, 4, 4
6D Chan King Shuen	5*, 5*, 5, 5, 5, 5, 4
6B Ko Wing Man	5*, 5*, 5, 5, 5, 4, 4
6A Huang Beile	5*, 5*, 5, 5, 5, 5, 4



多元化課外活動

學術小組 — 中文、英文、數學、經商、
中史、地理、資訊科技、
科學、通識、中文辯論、
閱讀



興趣小組 — 微電影、視藝、義工、中文
戲劇、英語話劇、攝影、天文、
園藝、棋藝、野戰、合唱團、
銀樂隊、宗教小組、口琴、
英文串字、烹飪班、山藝小組、
魔術、集郵



體育活動 — 箭藝、乒乓球、跳繩、舞蹈、
野外定向、越野、啦啦隊、羽毛球、
長跑、閃避球、欖球、籃球、
排球、劍擊、網球



制服團體 — 童軍、女童軍、少年警訊





A wide range of Extra-curriculum Activities

Academic Groups:

Chinese, English, Mathematics, Business, Chinese History, Geography, Information Technology, Science, Liberal Studies, Chinese Debate, Reading



Interest Groups:

Micro-film, Visual Arts, Volunteering, Chinese Drama, English Drama, Photography, Astronomy, Gardening, Chess, War Game, Choir, School Band, Christian Fellowship, Harmonica, Scrabble, Cooking Class, Mountain Craft, Magic Club, Stamp Collection Club



Physical Activities:

Archery, Table Tennis, Skipping, Dancing, Orienteering, Cross Country, Cheering, Badminton, Distance Running, Dodgeball, Rugby, Basketball, Volleyball, Fencing, Tennis

Uniform Groups:

Scouts, Girl Guides, JPC





迎新活動

8月中旬，本校為中一新生預備了一系列活動，例如英語日營及學習技巧訓練班，希望他們盡早適應中學課程，掌握中學的學習技巧及提升英語能力。



Orientation Activities

In mid-August our school prepares a series of activities for Pre-Form One students such as English day camp and learning skills courses. They are aimed at helping students adapt to life in secondary school, mastering learning skills and enhancing the English proficiency.





家校合作

本著「促進家長與教師之合作，共同輔導學生成長」的宗旨，學校於 1999 年 12 月 1 日正式成立學校家長教師會。除周年大會外，學校與家長教師會每學年最少舉辦三項家長師生同樂活動。



Home-School Co-operation

With its motto as - "To boost cooperation between parents and teachers in promoting the students' growth", the Parent-Teacher Association has been in existence since 1st December, 1999. Apart from its AGM, at least three activities are held for parents, teachers and students each academic year.

